

---

THE DRIVERS AND VEHICLES ACT  
(C.C.S.M. c. D104)

**Inspection Station Operators and Qualified Mechanics Regulation, amendment**

---

Regulation 35/2019  
Registered February 19, 2019

**Manitoba Regulation 58/2006 amended**

**1** The *Inspection Station Operators and Qualified Mechanics Regulation, Manitoba Regulation 58/2006*, is amended by this regulation.

**2** The definition "safety standards" in section 1 is amended by striking out "*Vehicle Safety Inspection Regulation*" and substituting "*Vehicle Equipment, Safety and Inspection Regulation*".

**Coming into force**

**3** This regulation comes into force on the same day that Schedule C of *The Traffic and Transportation Modernization Act, S.M. 2018, c. 10*, comes into force.

---

LOI SUR LES CONDUCTEURS ET LES VÉHICULES  
(c. D104 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les opérateurs de stations d'inspection et les mécaniciens qualifiés**

---

Règlement 35/2019  
Date d'enregistrement : le 19 février 2019

**Modification du R.M. 58/2006**

**1** Le présent règlement modifie le *Règlement sur les opérateurs de stations d'inspection et les mécaniciens qualifiés, R.M. 58/2006*.

**2** La définition de « normes de sécurité » figurant à l'article 1 est modifiée par substitution, à « *Règlement sur l'inspection des véhicules* », de « *Règlement sur l'équipement, la sécurité et l'inspection de véhicules* ».

**Entrée en vigueur**

**3** Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'annexe C de la *Loi sur la modernisation des lois relatives à la circulation et au transport, c. 10 des L.M. 2018*.